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Geachte minister 
 
Hierbij een reactie op het voornemen van u op het verbieden van de jacht op het haas en konijn. 
Over de cijfers die worden gehanteerd, gerelateerd aan tellingen SOVON, die dus hazen meetelt 
terwijl ze aan het vogels kijken zijn, kan ik u wel vertellen dat wanneer verschillende tellingen 
gelijktijdig gedaan worden dit altijd ten koste gaat van de nauwkeurigheid van die tellingen. Daarom 
vinden bij ons als jagers nooit gelijktijdig reeëntellingen en andere tellingen plaats, zoals o.a. de 
voorjaarsfaunatellingen. Ik kan  mij overigens ook niet herinneren dat in ons jachtveld dat wij al 
meer dan vijftig jaar in beheer hebben er ooit een telling door SOVON heeft plaats gevonden. 
Daarbij komt ook nog dat vogels overdag geteld worden wanneer de meeste hazen in hun leger 
liggen en niet waargenomen worden, dit is dus niet het  ideale moment om hazen te tellen. Beter 
zou zijn om bij nacht met de warmtebeeldcamera te gaan tellen. 
Hierbij zou ik ook nog willen vermelden dat er geen jager is, tenminste ik ken ze niet, die al zijn 
hazen weg schiet zodat er voor de toekomst niets overblijft. Het is zelfs al bij de wet geregeld dat 
een jager verplicht is om een redelijke wildstand in zijn revier te handhaven, wat al moeilijk genoeg 
is door allerlei verboden, dan is het weer verboden om kraaien te bejagen, dan is het weer verboden 
om vossen te bejagen, dit komt de hazenstand zeker niet ten goede. 
Over het konijn wil ik het volgende kwijt, die zijn in aantallen zo gedecimeerd op de meeste plekken 
dat er momenteel helemaal niet op gejaagd word. Een gezonde konijnen bestand zal door de jacht 
nooit bedreigd worden maar wel door ziektes zoals myxomatose en RHD (Rabit Heamorrhagic 
Disease) die hele populaties kunnen uitroeien. 
Ik hoop dat u in alle wijsheid zult gaan nadenken over het besluit dat u gaat nemen, wat betreft de 
jacht op vooral het haas en dat u bovenstaande argumenten daarbij in acht neemt. 
 
Vriendelijke groet 


